

- (一) 2025 至 2026 年度下學期書簿雜費，幼兒班\$1,390.1、低班\$1,455.9、高班\$1,582.8。本校校董會以助學為原則，家長無需繳費，感謝校董們的心意！書簿費單將於 2026 年 1 月 9 日派發，請家長填妥並於 2026 年 1 月 16 日(星期五)前交回班主任！
- (二) 1 月 23 日(星期五)為幼兒接種第二針流感疫苗，請已參加之家長參閱 1 月 9 日派發之有關季節性流感疫苗家長是否到校陪同子女接種事宜，並於 1 月 16 日(星期一)前將已簽署之回條交班主任處。
- (三) 農曆新年即將來臨，誠邀各位家長與子女一同製作小型尺寸「新年吊飾」佈置校園，以增節日氣氛。  
開始收集日期：2026 年 1 月 19 日(星期一)  
截止繳交日期：2026 年 1 月 23 日(星期五)  
\* 尺寸：不超過 A4 尺寸(21cm X 29.7cm)  
\* 凡參加之學生均獲紀念狀。  
\* 作品必須貼上姓名及班別，並交到班主任處。  
\* 如在坊間購買的掛飾或體積超越上述尺寸，本校不會張貼，並會發回給家長。
- (四) 1 月 30 日(星期五)為生日會，主題：「民族服裝時裝秀」，學生可自由穿著民族服裝或便服回校慶祝生日會，毋須帶書包及功課袋，請帶備杯碟、毛巾及毛巾盒回校，本校會供應水及清蛋糕。各班提早一小時放學：  
時間：上午班—上午 9 時至 11 時、下午班—下午 1 時至 3 時。  
★乘坐祿姆車的學生，請家長注意生日會放學時間是按平日接車時間接回 貴子弟，不會提早放學；留校時間將會由班主任照顧。
- (五) 2 月 2 日(星期一)為下學期開課日，派發新書簿，各班放學時間照常。
- (六) 為讓幼兒感受節日的歡樂及認識中國的新年習俗及文化，本校假毗鄰「安定友愛社區中心籃球場」舉行「親子逛年宵活動」，詳情如下：  
日期：2 月 12 日(星期四)  
時間：上午 9 時 30 分至下午 4 時  
地點：於此段時間內由家長陪同學生到毗鄰社區中心籃球場參與活動。  
形式：場內設有不同攤位供小朋友選擇，誠邀各位家長於此段時間陪同子女參加。  
★家長必須陪同學生一同參與，不參加者是日休課一天。  
\* 學生可穿便服或華服參加。(請儘量穿著華服，以增添節日的氣氛。)  
\* 請先到籃球場入口處向接待老師索取遊戲券。  
\* 是次活動由家教會委員及家長義工協助進行。  
\* 請自備環保袋裝禮物。

- (七) 新年假期由2月13日(星期五)至2月25日(星期三)止，2月26日(星期四)照常上課。放假期間，請注意均衡飲食，保持身體健康。
- (八) 本校於3月2日至5月24日(為期十二週)舉行「陽光笑容新一代」2025-2026 家校護齒活動，透過活動讓幼兒建立良好的口腔護理及飲食習慣，一生受用。請家長按下列指示協助子女完成刷牙活動：
- (1) 提醒子女每天早上起床及晚上睡前使用含氟化物兒童牙膏刷牙；
  - (2) 家長每晚替孩子補刷牙齒；
  - (3) 每日協助子女記錄刷牙情況，逢星期一整本「學生護齒記錄手冊」交回班主任作記錄，達標者將獲「衛生署口腔健康教育組」小禮物，詳情請參閱「學生護齒記錄手冊」。
- (九) 「親子旅行攝影比賽」我最喜愛的十大佳作得獎者：
- 上3A 周彥廷(46票)、上3A 陳曉琳(41票)、上1B 張芷澄(35票)、  
上1B 蔡煦好(30票)、上3C 鍾翊彤(25票)、上2B 凌肇均(25票)、  
上3A 司徒焯楠(24票)、下1B 葉君澈(23票)、上2A 黃迦悅(22票)、  
上3A 陳泓孝(22票)、上1A 翁濤承(20票)、上2B 馬子博(20票)、  
上3C 姜玥翹(19票)、上3C 曾芷穎(19票)
- ★共收回188份家長投票表格，佔全校35%。
- ★請注意：所有投票活動均由家長選出；全校教職員均不會參與投票，以示公允。

**預祝各位 龍馬精神！身心康泰！家庭幸福！**

**各位家長對本校教職員之厚愛與支持，本校全體同寅心存感謝！**

**為免觸犯條例，請勿餽贈紅封包或禮物，多謝合作！**

順德聯誼總會  
屯門梁李秀娛幼稚園  
2026年1月9日



- (1) For the second semester of the 2025-2026 academic year, the textbook and miscellaneous fees are as follows: K1 \$1,390.1, K2 \$1,455.9, K3 \$1,582.8. In line with the principle of providing educational assistance, our school's board of directors has decided that parents do not need to pay these fees. We are grateful for the kindness of the school directors! The textbook fee bills will be distributed on 9 January, 2026. Please fill them out and return them to the class teacher by 16 January, 2026 (Friday)!
- (2) On 23 January (Friday), children will receive their second dose of the flu vaccine. Parents who have participated are requested to refer to the notice regarding the seasonal influenza vaccination and if the parent will accompany your child for vaccination that will be distributed on that day, and to submit the signed reply slip to the class teacher before 16 January (Monday).
- (3) The Chinese New Year is approaching. We sincerely invite all parents to create mini New Year hanging decorations with children during the Christmas holidays to decorate our school and create a festive atmosphere.  
Date of collection: 19 January, 2026 (Monday)  
Deadline for submission: 23 January, 2026 (Friday)  
\* Size: Must not exceed A4 size (21 cm x 29.7 cm)  
\* All participants will receive a certificate.  
\* Decorations must be labeled with the name and class and submitted to the class teacher.  
\* The decorations purchased from markets or those whose size exceeds the above dimensions will not be displayed and will be returned to parents.
- (4) The birthday party will be held on 30 January (Friday) with the theme " Ethnic Costume Day". Students may put on their ethnic costume or casual wear to school for the birthday party. There is no need to bring the school bag and homework bag. Please bring the cup, plate, towel and towel box to school. School will provide water and sponge cake. All the classes will be dismissed one hour early on that day:  
Time: Morning classes 9:00 a.m. to 11:00 a.m. Afternoon classes 1:00 p.m. to 3:00 p.m.  
★ Parents must note that the pick-up time for students who take the school buses is the same as usual on birthday party, and will not be dismissed early; The class teachers will take care of the students during their stay in school.
- (5) 2 February, 2026 (Monday) is the first day of the second term. We will send the new books. The school will dismiss at regular time.
- (6) To feel the joy of the festival and know the traditional activities and culture of Chinese New Year, the Parents and Children Chinese New Year Fair will be held on at On Ting/Yau Oi Community Centre's basketball playground. Details are as follows:  
Date: 12 February (Thursday)  
Time: 9:30 a.m.-4:00 p.m.  
Venue: Students accompanied by parents can participate in the event at the basketball court beside campus.  
Content: There are many different booths for children to choose from. We sincerely invite parents to accompany their children to participate in the event.

- ★ Parents must accompany their children to participate the activity, and those who do not participate will have one day off.
  - \* Students can participate in casual clothes or Chinese traditional clothes. (Please try to dress in Chinese traditional clothes to fill in the festive atmosphere.)
  - \* Please go to the entrance of the basketball playground and ask the host teacher for a game ticket.
  - \* This activity is conducted with the assistance of PTA committee members and parent volunteers.
  - \* Please bring your own reusable bag for taking the gifts.
- (7) Please note that the school shall start Chinese New Year holiday from 13 February (Friday) to 25 February (Wednesday). Classes will be held as usual on 26 February (Thursday). In the holiday, please keep balance diet and stay health.
- (8) Our school will hold the Brighter Smiles for the New Generation 2025-2026 Home-School Oral Care Activity from 2 March to 24 May. Through this program, children will develop good oral care habits that bring life-long benefits to their oral health. Please follow the indication listed to help your children to brush the teeth.
1. Remind children brush their teeth with children's fluoride toothpaste in the morning and before bed at night every day.
  2. Parents perform supplementary toothbrushing on their children every night.
  3. Parents record children's toothbrushing and fill in the Student Oral Care Record Book weekly and hand in to teachers every Monday. Gifts from the Oral Health Education Division of the Department of Health will be awarded to children who completed the tasks.
- (9) Parent-Kid Picnic Day Photo Competition is finished. Top ten photos winners go to:  
 K3A am CHAU YIN TING (46 votes), K3A am CHAN HIU LAM (41 votes),  
 K1B am CHEUNG TSZ CHING (35 votes), K1B am TSOI HUI YU ARIEL (30 votes),  
 K3C am CHUNG YIK TUNG (25 votes), K2B am LING SIU KWAN (25 votes),  
 K3A am SZETO CHEUK NAM ETHAN (24 votes), K1B pm YIP KWAN TZIT (23 votes),  
 K2A am WONG KA YUET (22 votes), K3A am CHAN WANG HAU (22 votes),  
 K1A am YUNG HO SHING (20 votes), K2B am MA TSZ POK DOMINIC (20 votes),  
 K3C am KEUNG YUET KIU (19 votes), K3C am TSANG TSZ WING KELSEY (19 votes)
- ★ A total of 188 parent voting forms were returned, accounting for 35% of the school's total.
  - ★ Please note: All voting is chosen by parents and our staff did not participate in the voting for the sake of fairness.

**Happy Chinese New Year! Best wishes to your families!**

**★ Parents are grateful for the love and support of our staff! In order to avoid contravening relevant legislation, please do not give red pockets or gifts to our staff, thank you for your cooperation!**

Shun Tak Fraternal Association  
 Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten  
 9 January, 2026

